
Protokół Nr 7/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 
1 lipca 2019 roku.
Posiedzenie komisji trwało 1400'1630

Na posiedzeniu komisji obecni byli: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:
- Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam- Skarbnik Gminy.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Krzysztof Kłębek, powitał zebranych i 
poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Kontrola wydatków z budżetu gminy na prace remontowo-budowlane w latach 2017/2018 
w jednostkach OSP Zaścienie i OSP Ślęzany.
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.l Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich 

zgromadzonych. Poinformował, iż tematem posiedzenia jest kontrola wydatków z budżetu 

gminy na prace remontowo-budowlane w latach 2017/2018 w jednostkach OSP Zaścienie i 

OSP Ślężany.

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad.2 Pan Krzysztof Kłębek pełni funkcję Naczelnika OSP Zaścienie i koliduje to z kontrolą 

przeprowadzaną przez Komisję Rewizyjną nad powyższą jednostką. Przewodniczący Komisji 

złożył wniosek, aby w trakcie kontroli nad jednostką OSP Zaścienie funkcję Przewodniczącej 

przejęła Pani Helena Kuśkowska.

Glosowanie:
„Za"- 4 głosy 

,, Przeciw ” -  0 głosów 
przy obecności 4 członków

Komisja jednogłośnie przyjęła stawiany wniosek.



O godz. 14: 25 komisja udała się na wizję w teren do jednostek OSP Zaś cienie i OSP 

Ślężany.

komisja zapoznała się z wydatkami poniesionymi w 2017 i 2018 roku przez OSP Zaścienie i 

OSP Ślężany.

Komisja po zapoznaniu się ze szczegółowymi dokumentami i fakturami zgłosiła 

następujące uwagi dotyczące OSP Ślężany:
- zauważono poniesione wysokie zużycie energii elektrycznej;

- zakup przewodu elektrycznego w łącznej ilości 900 m.

Nie wniesiono uwag do wydatków poniesionych przez OSP Zaścienie.

Komisja zgłosiła dodatkową uwagę, iż zakup materiałów eksploatacyjnych odbywa się w 

różnych miejscach. Zasugerowano, aby poszerzyć zakres umowy ze stacją paliw w Dąbrówce 

o zakup materiałów eksploatacyjnych w podanym miejscu.

Ad.3 W sprawach różnych Przewodniczący Komisji poinformował, iż na następnym 
posiedzeniu komisja zajmie się kontrolą nad zasadami przejęcia dróg serwisowych przy trasie 
S8 przez Urząd Gminy Dąbrówka od GDDKiA.

Ad.4 Na tym protokół zakończono.

Kłębek Krzysztof.. 

Kuśkowska Helena hrftg
Marcinkiewicz Andrzeja.

Piotr Bereda


